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PhDr. Čižmár: 
Interpelácia smeruje k ponuke, ktorú pravdepodobne už dostalo mesto a predpokladám, že 
príde aj na komisiu školstva, kultúry a športu. Je to návrh na spoluprácu zo strany Triple Z 
štúdia zo strany pani Zbojovskej v záujme akéhosi rozšírenia informovanosti občanov 
a v záujme toho, že vidíme, že už v regionálnych médiách sme aj denno-denne bombardovaní 
informáciami z okolitých miest, či už Michalovce, Snina napr. Chcem sa opýtať, či mesto 
nezvažuje spoluprácu s týmto štúdiom, je tam ponúka na prípravu reportáži, na realizáciu 
blokov, poprípade jednorazových akcií, ktoré sa konajú počas aktuálneho kalendárneho roka, 
či neuvažuje mesto podpísať zmluvu s týmto štúdiom a takýmto spôsobom zviditeľniť činnosť 
mesta a život občanov v meste.  
 
Ing. Kolesár: 
Ponuka na spoluprácu pri propagácii mesta je jednou z ponúk. Vy sami ste sa pani 
poslankyne, páni poslanci stretli už s inými ponukami, ktorými vás oslovovali iné subjekty 
podnikajúce v oblasti reklamy a videa, takže pokiaľ bude taký zámer, že mesto má ísť touto 
cestou a má sa zviditeľňovať i takýmto spôsobom, tak určite vzíde ten výsledný subjekt 
s ktorým bude mesto spolupracovať z obstarávania tak, ako všetky ostatné služby. Zatiaľ 
neviem odpovedať na otázku, že to bude práve tento subjekt pokiaľ nie je úplne ujasnené či 
toto je služba, ktorú mesto potrebuje, pretože pokiaľ sa v meste udeje niečo výrazné 
a zaujímavé informácie v celoštátnych médiách sú také, ktoré sú zadarmo, neplatíme za nich 
a preto ja zastávam názor, že je veľmi na zváženie, či potrebujeme platiť za informovanosť, 
ktorú nám niekto vie poskytovať zadarmo. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 25.9.2013 
 
 
 
 


